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Abstract (en)
[origin: WO8604885A1] The pulley (1) comprises a wheel (4) around which a cable (5) is wound. The wheel (4) is retained by a locking device (6).
When the locking device (6) is released, the cable is unwound since a weight (14) is suspended at its ends (15). The cable (5) is so arranged that
both its ends (15) are situated on one side of the wheel (4) when the cable is wound while they hang on either side of the wheel (4) when the cable
(5) is unwound.

Abstract (fr)
La poulie (1) comporte une roue (4) autour de laquelle une corde (5) est enroulée. La roue (4) est retenue par un dispositif de blocage (6). Lorsque
le dispositif de blocage (6) est libéré, la corde se déroule vu qu'un poids (14) est suspendu à ses extrémités (15). La corde (5) est disposée de telle
manière que ses deux extrémités (15) sont situées d'un côté de la roue (4) lorsqu'elle est enroulée, tandis qu'elles pendent de chaque côté de la
roue (4) lorsque la corde (5) est déroulée.
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